
Interjú Czibolya Renáta tanárnővel 

Mikor jött a gimnáziumba? 

1994-ben. 

Úgy tanít-e mint a tanárai? 

Nem! Régebben szigorúbbak voltak a tanáraink. Kevésbé volt közvetlen a 

tanár diák viszony. De a mi tanáraink is különbözőek voltak. 

Mi volt a kedvenc tantárgya? 

Irodalom és a német volt. 

Ki volt a kedvenc tanára? 

Magyar Lajosné volt a kedvenc tanárom. 

Mi volt a legnagyobb változás az iskola terén? 

Épült egy szép laborunk, máshol van a bejáratunk, és épült egy műfüves 

pályánk is. Sokkal több diák van az iskolánkban. Régen csak 6 osztályos 

volt a Szilády. 

Köszönjük szépen!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


